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Protokół  Nr V/2019 

z sesji Rady Gminy Radomyśl nad Sanem 

z dnia 29 marca 2019 roku 

odbytej w siedzibie Urzędu Gminy w Radomyślu nad Sanem 

 

 

Sesja Rady Gminy Radomyśl nad Sanem rozpoczęła się o godz. 908, 

a zakończyła o godz. 1100. 

 

Ad.I. Godz. 908 

 

Sesję Rady Gminy otworzył Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński, który 

powitał przybyłych radnych i zaproszonych gości. W oparciu o listę obecności 

stwierdził prawomocność obrad, ponieważ w chwili otwarcia posiedzenia w sesji 

uczestniczyło 14 radnych na ogólną liczbę 15. 

Lista obecności radnych oraz lista pozostałych osób obecnych na sesji stanowią 

załączniki do niniejszego protokołu. 

 

Ad.II. Godz. 910 
 

Przewodniczący Rady Gminy przedstawił  porządek obrad sesji. 

W związku  z brakiem uwag do porządku obrad Przewodniczący Rady Gminy poddał 

go pod głosowanie. 

W głosowaniu zaproponowany porządek obrad został przyjęty – 14 głosów „za” 

jednogłośnie.   

 

Porządek obrad sesji: 

I. Otwarcie i stwierdzenie prawomocności obrad. 

II. Przyjęcie porządku obrad. 

III. Przyjęcie protokołu z sesji Rady Gminy z dnia 31.01.2019r. 

IV. Wystąpienie Wójta Gminy. 

V. Przyjęcie uchwał Rady Gminy w sprawie: 

1) zatwierdzenia Gminnego Programu „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy 

Wsi”, 

2) określenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć 

nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta 

Nauczyciela, 

3) przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad 

Sanem w 2019 roku”, 

4) wykonywania obywatelskiej inicjatywy uchwałodawczej, 

5) zbycia w trybie bezprzetargowym nieruchomości stanowiącej własność 

Gminy, 



6) zmian w uchwale w sprawie przyjęcia Gminnego Programu Profilaktyki 

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 rok, 

7) uchwalenia planu pracy Rady Gminy Radomyśl nad Sanem na 2019 rok, 

8) ustalenia zasad przyznawania diet dla przewodniczącego Rady Gminy, 

9) ustalenia zasad przyznawania diet dla wiceprzewodniczącego Rady 

Gminy, 

10)  ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych, 

11)  zmian w uchwale budżetowej na rok 2019.       

VI.      Interpelacje, zapytania i wolne wnioski radnych. 

 VII.    Zakończenie V sesji Rady Gminy. 

Ad. III. Godz. 913 

       

Przewodniczący Rady Gminy Edward Wermiński poinformował, że protokół   

z sesji Rady Gminy z dnia 31.01.2019 r. znajduje się zwyczajowo do wglądu  

w biurze obsługi Rady Gminy oraz został przesłany na adresy mailowe radnym, którzy 

wyrazili na to wolę. Protokół jest również dostępny na stronie internetowej 

www.radomysl.pl w BIP. W związku z tym Przewodniczący Rady Gminy 

zaproponował, aby przyjąć protokół bez odczytywania. 

Propozycja została zaakceptowana przez zebranych radnych. 

Protokół sesji Rady Gminy z dnia 31.01.2019r. został przyjęty bez odczytywania  

w głosowaniu – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

 

Ad. IV. Godz. 914 

 

Wójt Gminy Radomyśl nad Sanem odniósł się do wniosków zgłoszonych na ostatniej 

sesji Rady Gminy. 

 

Odnosząc się do wniosku radnej Justyny Szwedo, która wnosiła o zwiększenie diet 

dla wszystkich członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych 

o kwotę 10,00 zł, Wójt poinformował, że w celu zwiększenie diet dla wszystkich 

członków Gminnej Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych, Rada Gminy 

winna jest podjąć uchwałę wprowadzającą zmiany w planie wydatków w Gminnym 

Programie Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r., która 

zostanie przedstawiona na Komisjach oraz na Sesji Rady Gminy.                                                                

 

Odnosząc się do wniosków Radnego Stanisława Rybaka oraz Radnego Powiatu 

Stalowowolskiego Marka Patera wnosi, aby uporządkować i sprecyzować Plany 

Wydatków obu programów oraz ściśle określić cele i zadania Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. Ponadto ustalić dokładne kryteria 

możliwości ubiegania się różnych placówek o dofinansowanie z funduszu Gminnej 

Komisji Rozwiązywania Problemów Alkoholowych oraz o przeznaczenie większych 

środków na profilaktykę i realizację programu w szkołach, Wójt poinformował, że 

zadania i cele GKRPA określone są w Gminnym Programie Profilaktyki  

i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 r. oraz w Gminnym Programie 

http://www.radomysl.pl/


Przeciwdziałania Narkomanii na 2019 r. oraz wynikają z przepisów prawa. GKRPA 

przedstawia projekt wydatków, który ma być zgodny z celami programów - ostateczną 

decyzję odnośnie stanu wydatków podejmuje Rada Gminy w formie uchwały. Obecnie 

stosowany jest tryb wnioskowy o wsparcie działań profilaktycznych.  

Ponadto wnioski zostaną przedstawione na najbliższym posiedzeniu Gminnej Komisji 

Rozwiązywania Problemów Alkoholowych. 

 

W odpowiedzi na wniosek Radnej Marzeny Garbacz, która wnioskowała o to aby 

Komisje Oświaty i Spraw Społecznych odbywały się w godzinach popołudniowych, 

gdyż jako członek tejże Komisji ze względu na wykonywany zawód, nie może brać 

udziału w posiedzeniach gdy te odbywają się przed południem, Wójt poinformował, że 

Przewodnicząca Komisji Oświaty i Spraw Społecznych – Radna Justyna Szwedo bierze 

pod uwagę zawody wykonywane przez wszystkich członków Komisji i stara się układać 

plan posiedzeń tak, aby nie kolidowały one z ich obowiązkami zawodowymi. Niemniej 

jednak będzie mieć na uwadze zgłoszony wniosek przy ustalaniu kolejnych posiedzeń 

komisji. 

 

Odnosząc się do wniosku Radnego Rafała Czajkowskiego, który poprosił o spotkanie  

w sprawie wyremontowanego mostu w Rzeczycy Długiej. Poprosił o wyznaczenie 

terminu spotkania Wójta Gminy z nim, Sołtysem Zofią Stec oraz mieszkańcami 

Rzeczycy Długiej, Wójt poinformował, że dnia 08.02.2019 roku przeprowadzono wizję 

w terenie i ustalono właściwą lokalizację barier na wyremontowanym moście  

w miejscowości Rzeczyca Długa. Bariery zostały prawidłowo dostosowane przez firmę, 

która wykonywała remont.  

Wójt Gminy wspomniał o przebudowie wałów przeciwpowodziowych Wisły, 

Sanu oraz Łęgu, która została rozpoczęta 25 marca 2019 r., symbolicznym wbiciem 

łopat oraz podpisaniem protokołu przekazania wykonawcy placu budowy. Czynności te 

miały miejsce na wale w m. Zalesie Gorzyckie, gdzie w 2010 roku nastąpiło przerwanie 

wału przeciwpowodziowego, powodujące powódź na niespotykaną skalę. Łącznie 

zmodernizowanych zostanie 16 km obwałowań, w tym w Gminie Radomyśl nad Sanem 

– prawa strona Sanu i Wisły – prawie 10 km. Przebudowany zostanie końcowy (do 

ujścia) odcinek wału Sanu na długości ponad 2,1 km oraz Wisły do granicy 

z województwem lubelskim. W Gminie Radomyśl nad Sanem inwestycja będzie 

ochraniać przed powodzią miejscowości Pniów, Dąbrówka Pniowska, Antoniów, 

Orzechów, Witkowice i Chwałowice. Całość przekazanego wykonawcy zadania, 

łącznie z kosztami dokumentacji i wykupu gruntów opiewa na kwotę 79 mln złotych. 

Wykonawcą zadania, które ma zostać zrealizowane w ciągu 21 miesięcy jest 

konsorcjum, którego liderem jest EKOMEL Sp. z o.o. z Janowa Lubelskiego. 

W uroczystości w Zalesiu Gorzyckim uczestniczyli m.in. parlamentarzyści: senator J. 

Sagatowska, posłowie Bogdan Rzońca i R. Weber, wiceminister Grzegorz Witkowski, 

wojewoda podkarpacki Ewa Leniart, dyrektor PP Wody Polskie o/ Rzeszów Małgorzata 

Wajda, samorządowcy oraz przedstawiciele Wykonawcy inwestycji. 

Ponadto Wójt Gminy odniósł się do zgłaszanych przez mieszkańców problemów 

z udrożnieniem rzeki Strachodzkiej, która jest bardzo zanieczyszczona oraz zarośniętą. 



Dodatkowym problemem są tamy tworzone przez bobry, które powodują piętrzenie 

wody, a także ich nory budowane w podstawach wałów, które osłabiają ich struktury. 

Wójt Gminy uda się na rozmowę do kierownika Zarządu Zlewni w Sandomierzu w celu 

porozumienie i rozwiązanie wyżej wspomnianego problemu. 

Przewodniczą Rady Gminy powitał przybyłych przedstawicieli Państwowego 

Gospodarstwa Wody Polskie Zarząd Zlewni w Sandomierzu panów Dariusza Sobczyk 

i Bogusława Donka.  

Głos zabrał pan Dariusz Sobczyk, który stwierdził, że problem rzeki Strachodzkiej jest 

im znany. Rzeka jest zanieczyszczona i zarośnięta. Wysoki poziom spiętrzonej wody 

jest zagrożeniem dla przylegających pól oraz grozi zalaniem najbliższych posesji. 

Dotychczas zostały wykoszone wały rzeki oraz zabudowano 165 m3 ubytków w wałach. 

Dalsze działania są blokowane przez to, że rzeka w dużej części znajduje się w obszarze 

Natura 2000 i wszelkie prace wymagają zezwoleń oraz decyzji RDOŚ. Ponadto są to 

prace bardzo kosztowne i ograniczają je również dostępne środki finansowe. Planowane 

są prace przy odmulaniu rzeki oraz umocnieniu wałów jednak jak wcześniej 

wspomniano jest to uzależnione od środków finansowych i decyzji RDOŚ.  

Głos zabrał Sołtys Sołectwa Pniów Bogdan Oszust, który podziękował za dotychczas 

wykonane prace przy rzece Strachockiej oraz wspomniał o odmuleniu śluzy w celu 

obniżenia poziomu wody, która zalewa pola. Zaapelował ponadto o starania mające na 

celu zmniejszenie populacji bobrów, które niszczą koryto i brzegi rzeki Strachodzkiej. 

Pan Dariusz Sobczyk wspomniał o grupie technicznej RZGW, która pomaga przy 

doraźnych problemach – np. przy rozbieraniu tam poza obszarem Natura 2000. 

Podejmowane są działania mające na celu pozbywanie się zatorów, a tym samym 

obniżenie poziomu wody w rzece. Niestety działania organizacji ekologicznych nie 

pozwalają ingerować w populację bobrów i stanu rzeki na obszarze Natura 2000. 

Głos zabrał Sołtys Sołectwa Chwałowice Adam Majewski, który zapytał o plany 

odnośnie kanału A w miejscowości Chwałowice. Prace, które odbyły się na kanale w 

grudniu 2018 roku polegały tylko na wykoszeniu traw. Sołtys zwrócił uwagę, że 

priorytetem jest udrożnienie przepustów oraz przepompowni w Janiszowie. Poprosił 

także, aby wcześniej informować sołtysów o pracach, które odbywają się w ich 

miejscowościach.  

Pan Dariusz Sobczyk stwierdził, że ma świadomość, iż należy zacząć od odmulenia  

i udrożnienia kanału, ale wszelkie działania wymagają zezwoleń, decyzji, a przede 

wszystkim środków finansowych. W tym roku zostaną podjęte działania mające na celu 

udrożnienie cieków wodnych w województwie podkarpackim, jednak skala tych działań 

uzależniona będzie od dostępnych środków finansowych. 

 Przewodniczący Edward Wermiński poinformował, że do Dyrektor 

Regionalnego Zarządu Gospodarki Wodnej w Rzeszowie Małgorzaty Wajda zostało 

skierowane pismo z prośbą o udzielenie informacji o inwestycji Wisła Etap-2 oraz  

o pracach związanych z konserwacją rzek Łukawica i Strachodzka. Zaproszono także 

panią Dyrektor na sesję, jednak jej zobowiązania służbowe uniemożliwiły jej udział  

w sesji. Przewodniczący odczytał pismo, które w odpowiedzi skierowała do Wójta 

Gminy Radomyśl nad Sanem, i w którym po krótce odpowiedziała na skierowane do 



niej w w/w piśmie pytania oraz zaznaczył, że ponownie wystosuje dla pani Małgorzaty 

Wajda zaproszenie na kolejną sesję Rady Gminy, aby udzieliła konkretnych informacji 

dotyczących związanych z konserwacją rzek i zbiorników wodnych na terenie Gminy 

Radomyśl nad Sanem.  

Radna Powiatu Stalowowolskiego Leokadia Gugała zapytała przedstawicieli 

Państwowego Gospodarstwa Wody Polskie Zarząd Zlewni w Sandomierzu o możliwość 

pogłębienia dna Wisły na naszym terenie. W odpowiedzi pan Bogusław Donka 

stwierdził, że przede wszystkim najpierw należy usunąć zakrzaczenia i zadrzewienia w 

międzywalu i to powinno dać już zadowalające efekty. Wspomniał także, że wszelkie 

działania są blokowane przez obszary objęte rezerwatami przyrody oraz obszarem 

Natura 2000.   

Sołtys Sołectwa Chwałowice Adam Majewski wystosował apel do obecnych 

Radnych Powiatu Stalowowolskiego, aby wsparli dotacją działalność Gminnej Spółki 

Wodnej oraz wystosował prośbę o obecność Radnych Powiatowych na przyszłych 

spotkaniach Spółki. W odpowiedzi Radny Powiatowy Marek Pater poinformował, że  

w celu otrzymania dotacji należy zwrócić się z odpowiednim wnioskiem  

o dofinansowanie, który na pewno zostanie rozpatrzony.  

Ad. V/1. Godz. 953  

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zatwierdzenia Gminnego Programu „Nowa 

Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” przedstawiła Zastępca Wójta Izabela Szałaj. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Radna Lucyna Jurkiewicz nie była obecna podczas głosowania.  

Uchwała V/42/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/2. Godz. 955 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie określenia tygodniowego obowiązkowego 

wymiaru godzin zajęć nauczycieli niewymienionych w art. 42 ust. 3 ustawy – Karta 

Nauczyciela przedstawiła Inspektor ds. oświaty Joanna Dudzińska.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

Radna Lucyna Jurkiewicz nie była obecna podczas głosowania.  

Uchwała V/43/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/3. Godz. 957 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie przyjęcia „Programu opieki nad zwierzętami 

bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Radomyśl nad 



Sanem w 2019 roku” przedstawił Inspektor ds. rolnictwa, ochrony przyrody i p.poż. 

Jacek Dudek.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała V/44/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/4. Godz. 1003 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie wykonywania obywatelskiej inicjatywy 

uchwałodawczej przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Radna Marzena Garbacz poinformowała, że Komisja Oświaty zadecydowała  

o wykreśleniu zapisu dotyczącego nr PESEL w paragrafie 9 w punkcie 2.  

Przewodniczący poddał pod głosowanie wykreślenie zapisu dotyczącego nr PESEL  

z projektu uchwały.  

Radni przegłosowali zmianę w projekcie uchwały – 14 głosów „za” jednogłośnie.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała V/45/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/5. Godz. 1010 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zbycia w trybie bezprzetargowym 

nieruchomości stanowiącej własność Gminy przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała V/46/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/6. Godz. 1012 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale w sprawie przyjęcia 

Gminnego Programu Profilaktyki i Rozwiązywania Problemów Alkoholowych na 2019 

rok przedstawił Wójt Gminy Jan Pyrkosz. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała V/47/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

 



Ad. V/7. Godz. 1014 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie uchwalenia planu pracy Rady Gminy 

Radomyśl nad Sanem na 2019 rok przedstawił Przewodniczący Rady Gminy Edward 

Wermiński. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 13 głosów „za” - jednogłośnie. 

W czasie głosowania nie był obecny radny Stanisław Rybak.  

Uchwała V/48/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

 

Przewodniczący rady Gminy zarządził przerwę w obradach sesji.  

 

 

Ad. V/8. Godz. 1037 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

przewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Poddano pod głosowanie kwotę 1340,00 zł – 13 głosów „za”, od głosowania wstrzymał 

się Radny Edward Wermiński. 

Poddano pod głosowanie termin wejścia w życie uchwały jako 01.04.2019 r. – 14 

głosów „za” jednogłośnie. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za”, od głosowania wstrzymał się 

Radny Edward Wermiński. 

Uchwała V/49/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/9. Godz. 1040 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla 

wiceprzewodniczącego Rady Gminy przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Poddano pod głosowanie kwotę 350,00 zł –za udział w sesji – 13 głosów „za”, od 

głosowania wstrzymał się Radny Stanisław Rybak. 

Poddano pod głosowanie kwotę 500,00 zł –za prowadzenie obrad sesji – 13 głosów „za”, 

od głosowania wstrzymał się Radny Stanisław Rybak. 

Poddano pod głosowanie termin wejścia w życie uchwały jako 01.04.2019 r. – 14 

głosów „za” jednogłośnie. 

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto - 13 głosów „za”, od głosu wstrzymał się Radny 

Stanisław Rybak. 



Uchwała V/50/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/10. Godz. 1041 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie ustalenia zasad przyznawania diet dla radnych 

przedstawiła Sekretarz Gminy Ewa Marynowska.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 12 głosów „za”, od głosowania wstrzymali 

się Radny Stanisław Rybak i Radna Marzena Garbacz. 

Uchwała V/51/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. V/11. Godz. 1043 

 

Projekt uchwały Rady Gminy w sprawie zmian w uchwale budżetowej na rok 2019 

przedstawiła Skarbnik Gminy Anna Szeliga.  

Komisje Stałe pozytywnie zaopiniowały przedstawiony projekt uchwały. 

Nie zgłoszono uwag do w/w projektu uchwały, wobec powyższego Przewodniczący 

Rady Gminy poddał go pod głosowanie.  

W głosowaniu projekt uchwały przyjęto – 14 głosów „za” - jednogłośnie. 

Uchwała V/52/19 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

 

Ad. VI. Godz. 1050 

 

Przewodniczący Rady Edward Wermiński poinformował o piśmie otrzymanym 

od Caritas Diecezji Sandomierskiej, w którym wystosowali apel o zwrot dotacji, której 

udzielili przy tworzeniu Domu Senior +, w związku z rozwiązaniem umowy współpracy 

przy prowadzeniu przedsięwzięcia wspólnie z Gminą Radomyśl nad Sanem. Wójt 

Gminy poinformował, że Gmina poprowadzi projekt sama, a Dom Senior+ znajduje się 

w strukturach Gminnego Ośrodka Pomocy Społecznej w Radomyślu nad Sanem.  

 

Radna Lucyna Jurkiewicz podziękowała władzom Gminy za inicjatywę  

i utworzenie Gminnego Programu „Nowa Inicjatywa Dla Odnowy Wsi” , który  daje  

możliwości finansowania przedsięwzięć w sołectwach i ma istotne znaczeniu dla 

obszarów wiejskich oraz rozwoju miejscowości w Gminie Radomyśl nad Sanem.  

 

Wójt Gminy przedstawił apel dotyczący podjęcia inicjatywy związanej  

z udrożnieniem rzeki Strachocka oraz przebudowy jej obwałowań, który w imieniu 

Rady Gminy zostanie skierowany do PGWWP-RZGW Kraków.  

Przedstawiony apel został poddany pod głosowanie. Radni jednogłośnie poparli 

inicjatywę Wójta Gminy – 14 głosów „za”. 

 

 

 

 



Ad. VII. Godz. 1100 

 

Na tym zakończono obrady V sesji Rady Gminy. 

 

 

 

Przewodniczący Rady Gminy  

 

                                                                                           Edward Wermiński 

 

 

 

 

Protokołowała: 

 

Anna Majewska 

 

 

 


